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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 13 verksamhetsåret 2021. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:  21.a oktober 
Tid:  16:30-20:00   
 

Ledamöter:    Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X 
Anki Roth,    
Erik Österberg  X       
Tua Larsson Manelius  X       
Linus Gustafsson Maxe  X      
Leif Lundborg, suppleant  -           
Susanne Room, suppleant  -  
           

Petra Lundgren  X 
Rita Jonsson    X  
Maria Norbäck   X (Delar av mötet) 
    
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Erik valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 12 gicks igenom och lades till handlingarna.    

 
• Ekonomirapport 

Medlemsantal stiger med snabbare än vanligt i oktober. 
F&S har ett plusresultat, mycket tack vare bidrag från Riksidrottsförbundet. 
Rörelseglädje gör ett minusresultat. Dock mindre än föregående månad. 
Första resultatrapporten för Träningsglädje visades. 
Likviditeten på båda bolagen och föreningen gicks igenom. 
. 
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Maria gick igenom budgetförslagen, för båda bolagen och föreningen. 
Friskis &Svettis baserar sig på 8000 medlemmar i F&S med beräknad 
snittintäckt på 1580 kr. Den är hårt åtstramad.  
 
Träningsglädjes budget baserar sig på 4000 medlemmar med 1500 som 
snittintäckt. Just nu landar den på ett minusresultat. 
Arbetet med budgeterna fortsätter, beslut tas på styrelsemötet november. 
 
 

 
• Medlemstal 

Vi var 5437 medlemmar den 16:e september. 
 
 

• Styrgrupp F&S Strängnäs  
Det händer mycket just nu. Inga hinder 
Annons för platsansvarig till Strängnäs är ute. 
Beslut för inköp av digitalskärm har tagit Per capsulam. 
Öppet hus 6/1 2022 

. 
 

• Verksamhetsrapport 
Petra berättade bland annat att: 

Ökat platsantal i sal från 18/10 
Engagemang 
Fortsatt ljudbekymmer – Amega har varit här idag 21/10 
Planeringsdag inför 2022 21/10 
Halva priset på 3-mån kortet 25/9-10/10 – sålde 245 st. 
Hälften av Återstartsstöd 1 (30 508) har gått till att vara med i Kurirens 
annonstävling och då annonserade vi om halva priset till årsskiftet. 
MEGA-MINIRÖRIS 6/10 på Djurgården                        
Fler föreningar och skolor bokar nu in sig 
Jympasatsningen 3/10 med de nya jympaformerna 
Rekryteringsinfo 14/10 
Möte med värdar 16/10 
Amanda slutar 17/11, just nu håller vi på och fördelar arbetsuppgifter samt 
täcker av de luckor som finns med befintlig personal fram till årsskiftet. Tanken 
är att värdar ska kunna köra efter årsskiftet. 
  

 

• RIKS 
VKON 2/10 

Förmiddagen gemensam agenda. 
Podd att till lyssna till under rörelse 
På eftermiddagen delades deltagarna upp i grupper. 
Mycket av det som togs upp har varit uppe tidigare. 
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Information  
Erbjudande Craft pågår. 
Kompensationsstöd 
Ny ansökan inskickad denna vecka för perioden maj-september. 
Återstartstöd 1, fram tills idag har 83 föreningar begärt utbetalning av 
återstartstödet.   
Riks har lagt delar av kompensationsstödet nationellt, 2 mkr Twiik – 1,6 mkr 
köpt kommunikation. 
Återstartstöd 2, detaljer och omfång ännu oklara. F&S Riks återkommer med 
information. 

  

 

• Övriga frågor 
Mötesplanering 2022 

Förslag från Kent. Beslut tas nästa möte. 
 

Möte med julbord i december? 
Tua bokar.  
 

• Nästa möte  
Nästa styrelsemöte 18:e november kl 17:00 på Sveaplan 

 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


